

## Homework for Level Three

Date due : 15/12/2024

الواجب البيتي للمستوى الثالث

تاريخ التسليم: 2024/12/15

### Islamic Education (التربية الإسلامية)

- مراجعة الآيات (1- 6) من سورة الطارق على الصفحة 591 من جزء عمّ والتأكد من الحفظ والاستيعاب .
- Revise Ayas (1- 6) from Surat (Al-Tariq) on P.591 in Juzu' Amma to recite to verify memorization and understanding.
- Recite what you memorize from Verses (1-6) from Surah (AT-Tariq), then fill in the blanks below to complete the Verses.

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

وَالسَّمَاءِ ..... \* وَمَا ..... مَا .....  
\* النَّجْمِ ..... \* إِنَّ كُلَّ ..... لَمَّا عَلَيْهَا ..... \* فَلْيَنْظُرْ  
..... مِمَّ ..... \* خُلِقَ مِنْ .....

- مراجعة الآيات (1- 7) من سورة النبا على الصفحة 582 من جزء عمّ للتسميع والتأكد من الحفظ والاستيعاب .
- Revise Ayas (1- 7) from Surat (Al-Naba) on P.582 in Juzu' Amma to recite to verify memorization and understanding.
- Recite what you memorise from Verses (1-7) from Surah (Al-Naba), then fill in the blanks below to complete the Verses.

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

عَمَّ يَتَسَاءَلُونَ ..... \* الَّذِي هُمْ فِيهِ مُخْتَلِفُونَ ..... \* ثُمَّ كَلَّا  
سَيَعْلَمُونَ ..... \* وَالْجِبَالِ أَوْتَادًا.

• مراجعة الآيات (1- 5) من سورة المسد على الصفحة 603 من جزء عمّ للتسميع والتأكد من الحفظ والاستيعاب .

- Revise Ayas (1- 5) from Surat (Al-Masadd) on P.603 in Juzu' Amma to recite to verify memorization and understanding.
- Recite what you memorise from verses (1-5) from surah (Al-Masadd), then fill in the blanks below to complete the Verses.

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

تَبَّتْ ..... أَبِي ..... و ..... \* مَا أَغْنُهُ ..... وما

..... \* سَيَصِلَى ..... ذَاتَ ..... \* وَإِمْرَاتُهُ .....

..... \* فِي ..... حَبْل ..... \*

- مراجعة حديث7 (حَقُّ الْمُسْلِمِ عَلَى الْمُسْلِمِ) على الصفحة 138 من كتاب التربية الاسلامية3 لترسيخ الإستيعاب والتسميع داخل الفصل إضافة إلى الإجابة عن السؤال التالي :

- Revise Hadeeth7 (The Rights of a Muslim on his Fellow Muslim) on P.138 from the Islamic Education Book-3 to verify memorization and understanding and answer the following question:

- عَدِّدُوا ثَلَاثَةً مِنْ حَقُوقِ الْمُسْلِمِ عَلَى الْمُسْلِمِ وَأَشْرَحُوهُمْ بِإِخْتِصَارٍ .

- List three of the rights of a Fallow Muslim and briefly explain each one of them.

1. ....

2. ....

3. ....